
 

 

 

La major part de les naus industrials del Polígon Estruch tenen una configuració constructiva 
molt semblant. El terreny sol ser en forma de rectangle, allargat en la direcció transversal al 
carrer. Les naus estan construïdes al mig del rectangle,  i si bé solen estar adossades a les altres 
naus laterals, per davant i per darrere queden dos grans patis. 

El pati davanter normalment s’utilitza d’aparcament de l’empresa, però el pati posterior, en no 
poder accedir-hi directament des del carrer,  està infrautilitzat en la major part de les naus. 

És per aquest motiu que es vol demanar a l’Ajuntament la possibilitat de poder edificar en el 
patis posteriors, per tal de poder aprofitar més l’espai i d’aquesta manera poder reduir costos 
logístics de les empreses. 

Aquesta petició fa molt temps que es reclama de manera informal, però la situació econòmica 
actual la fa ser molt més rellevant. Les empreses no podem desaprofitar  ni infrautilitzar cap 
actiu dels que disposem per seguir lluitant. Cal doncs que entre tots plantegem la problemàtica 
als representants de l’Ajuntament, que ens rebran dimarts vinent a Promoció Econòmica.  

Adjunt teniu la convocatòria conjunta de l’Ajuntament i El Prat Empresarial, oberta a totes les 
empreses del Polígon Estruch. A la reunió està previst que hi assisteixin per part de 
l’Ajuntament el Sr. Sergi Alegre (Tinent d'alcalde coordinador de l'Àrea d'Urbanisme, Mobilitat 
i Medi Ambient) i el Sr. Sr. José García (Tinent d'alcalde Promoció Econòmica, Comerç i 
Turisme). Per part la part empresarial hi estan convidades totes les empreses afectades, per tal 
de donar pes a la petició. 
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